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Protokół nr 97/21   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu 

z dnia 17 maja 2021 r.,  

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Marek Kieler   - Przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - Wicestarosta Wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu      

           

           

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Sławomir Kaftan   - skarbnik powiatu 

        

    

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XCVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XCV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie XCVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Pkt 1 

Otwarcie XCVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył XCVII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.    

        

Pkt 2      

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał nowego 

członka Zarządu Powiatu pana Henryka Wojcieszaka, któremu pogratulował 

jednomyślności Rady Powiatu, co do wyboru jego osoby na członka Zarządu. 

Zaznaczył, że na 5 członków Zarządu Powiatu obecnych jest 5 członków Zarządu. 

Wobec powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały 

moc obowiązującą.          

   

        Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

uwagi, propozycje zmiany porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie 

„za” przyjęciem proponowanego porządku obrad.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

proponowany porządek obrad (głosowało 5 członków Zarządu).    

             

 

Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XCVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
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4. Przyjęcie protokołu z XCV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie XCVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z XCV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu  zapytał, czy ktoś 

ma jakieś uwagi do treści protokołu. Nikt nie zgłosił uwag. Zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia protokołu Nr 95/21 z XCV posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. Stwierdził, że ze względów formalnych w głosowaniu „wstrzymał się” 

radny Henryk Wojcieszak.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 4 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”, 

nikt nie był „przeciw” przyjął protokół nr 95/21 z XCV posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

    

    

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył,  

że na nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Wieluniu w dniu dzisiejszym została 

podjęta uchwała w sprawie zmian w budżecie powiatu. Dodał, że ma to związek  
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z przeznaczeniem środków i otrzymanym dofinansowaniem z Urzędu 

Marszałkowskiego na realizację remontu boiska szkolnego w Zespole Szkół nr 1  

w Wieluniu. Zapytał, czy pan skarbnik chciałby coś dodać. 

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu podkreślił, że tak jak pan starosta 

powiedział w dniu dzisiejszym została podjęta uchwała - 70 tys. zł po stronie 

dochodów, 70 tys. zł po stronie wydatków w paragrafach.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

radnemu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, co to jest układ 

wykonawczy dodając, że pewne rzeczy są podejmowane na Zarządzie  

w międzyczasie, czyli również jakieś budżetowe decyzje, które powiększają WPF. 

Natomiast nie wie, dlaczego po podjęciu uchwały przez Radę Powiatu, Zarząd musi 

podjąć uchwałę w sprawie układu wykonawczego.  

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak zaznaczając, 

że tak samo będzie w przypadku uchwały Zarządu odnośnie zmian w budżecie.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.   

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu wyjaśnił, że w dniu dzisiejszym 

była sesja i wprowadziliśmy po stronie dochodów jak i wydatków kwotę 70 tys. zł. 

Natomiast układ wykonawczy pokazuje nam w szczegółowości co do paragrafów, 

ponieważ tam jest tylko dział, rozdział, a tutaj są jeszcze paragrafy.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że jak dotyczy 

to przesunięć między paragrafami to jest tylko rozpatrywane przez Zarząd,  

a nie na sesji Rady Powiatu.  

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu dodał, że jest uchwała Zarządu  

o przesunięciach między paragrafami, ponieważ są pewne uprawnienia odnośnie 

przesunięć, nawet wprowadzania dochodów. W związku z tym, że był to dochód 

inwestycyjny, to o inwestycjach tylko i wyłącznie decyduje Rada Powiatu, dlatego 

musiała być uchwała Rady Powiatu. Podkreślił, że gdyby była dotacja przypominając 

radnemu, że pytał kiedyś o różnicę ponad 400 tys. zł, np. jak dostaliśmy dotację 

celową na wydatki bieżące dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej,  

w związku z tym to jest już upoważnienie dla Zarządu. Dodał, że są pewne 

uprawnienia Zarządu i nie musi się tym zajmować Rada Powiatu.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał czy to ww. 400 tys. zł  

również jest w postaci takiego układu wykonawczego. 

Pan Sławomir Kaftan - skarbnik powiatu potwierdził. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że jest to tylko 

podzielone, jest w jednym dziale, a tylko na paragrafy jest rozpisane. Są to wtedy 

kompetencje Zarządu. Wobec braku dalszych pytań, zarządził głosowanie „za” 

podjęciem uchwały.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 575/21 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

       Uchwała Nr 575/21 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.   

 

Pkt 6 

Sprawy bieżące. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że w sprawach bieżących jest pismo skierowane do Rady Powiatu w Wieluniu,  

ale pan przewodniczący Rady Powiatu skierował je do wiadomości Starosty  

i Zarządu Powiatu w Wieluniu, jak również Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki. 

Jest to odpowiedź Biegłego Rewidenta dotycząca sprawozdania finansowego  

SP ZOZ w Wieluniu. Dodał, że z pisma wynika, że Biegły Rewident zwrócił się  

do Narodowego Funduszu Zdrowia w sprawie wyjaśnienia wątpliwości, które  

się nasuwają Biegłemu przy opiniowaniu sprawozdania z wykonania budżetu  

SP ZOZ. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem, które stanowi 

załącznik do protokołu. Dalej będziemy śledzić to, jak Biegły zachowa się w stosunku 

do finansów naszego szpitala.  

Ponadto skoro sesja odbędzie się w dniu 31. maja br. zapytał, czy Zarząd Powiatu 

wyraża zgodę, aby posiedzenie przesunąć na czwartek lub piątek.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował posiedzenie 

Zarządu w piątek około południa.   
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Zarząd odbędzie się w dniu 21. maja br. o godz. 12.00. Nikt nie zgłosił sprzeciwu. 

Ponadto członkowie Zarządu zdecydowali, że Zarząd odbędzie się w formie 

stacjonarnej.  

  

 

Pkt 7 

Wolne wnioski. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. Udzielił głosu panu wicestaroście.    

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński w związku z tym, że trwają 

konsultacje dotyczące przebiegu obwodnicy Wielunia myśli, że dobrze byłoby 

gdybyśmy na kolejnym posiedzeniu przyjęli stanowisko Zarządu, o co również prosił 

pan przewodniczący, z którym rozmawiał.  Chodzi o to, aby było przygotowane pismo 

i żeby w piątek je wysłać.          

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pismo 

musi być na Zarządzie w dniu 21. maja br., ponieważ do 24. maja br. musi zostać 

wysłane.            

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu powiedział, czy nie jest tak,  

że do 21. maja br. jest składanie?       

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że chyba do 24.maja br., a do 21. maja br. musimy tylko wysłać do projektantów.

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył,  

że do projektantów, do Wód Polskich i RDOŚ-u (Regionalna Dyrekcja Ochrony 

Środowiska).           

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czego dotyczy to pismo.

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że dotyczy obwodnicy Wielunia, ponieważ tam jest sprawa zakłócenia naturalnego 

środowiska.            

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że tak, ale też by 

dołączył część wariantu, który idzie od węzła Biała, później przez Gaszyn i żeby  

go dołączyć potem tym drugim wariantem do Rudy, żeby tak wnioskować, do drogi 
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wojewódzkiej. Chodzi o to, aby te dwa warianty połączyć w tej części plus to,  

o co pan przewodniczący wnioskuje.        

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że pismo przygotowuje Wydział Rolnictwa i Ochrony Środowiska, zostanie również 

zaangażowany Powiatowy Zarząd Dróg w Wieluniu. Dodał, że zajmują się tą sprawą 

od czwartku, pewne wydziały są poinformowane, czyli  Wydział Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami  i Wydział Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 

a teraz jeszcze Powiatowy Zarząd Dróg w Wieluniu.  

 

 

Na XCVII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były składan 

 

 

Pkt 8 

 Zamknięcie XCVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął XCVII posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu Zarządu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor  

 

 


